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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉYVISELI5

Írásbeli választ igénylőkérdés!

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnőke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
IQOCVL törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (IL 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Rogán Antal 'Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető miniszterhez

„Soros György már át is vette a Miniszterelnöki Kabinetiroda irányítását a letelepedési kötvényeket
forgalmazó szervezetek útján?

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a Kossuth Rádiónak adott interjújában kijelentette : „a magyar kormánynak hatóságoknak van
egy listája azokról a szervezetekről, akik az illegális bevándorlást propagálják jó dologként áltujá k
be, ráadásuljogi segítséget nyújtanak althoz ”

Ön szerint „htvják őket bárhogy, ezek a szervezetek egy célra szervez ődtek hogy valamilyen
formában valóra váltsák a Soros-tervet és az illegális bevándorlás útjából eltűntessék a magyar
kormányt”

Ez alapján a helyzet meglehetősen aggasztó. itt szeretném emlékeztetni, hogy Kövér Lászl ó
Házelnök úr sorozatosan azzal utasította vissza az Önhöz címzett, letelepedési kötvényeket firtat ó
kérdéseimet, hogy azok megválaszolása „nem tartozik kormányzati feladatkőrbe , ezek szerint
már el is tüntették a magyar kormányt a bevándorlást propagáló off-shore szervezetek !

Ezért kérdezem miniszter urat

1. Soros György már át is vette a Miniszterelnöki Kabinetiroda irányítását a letelepedési
kötvényeket forgalmazó szervezetek útján ?

2. Nyugtasson meg, -hogy nem erről van szó, csupán arról, hogy Önök rendre nem merik
megválaszolni a letelepedési kötvényeket firtató kérdéseket

Budapest, 2018. január 22 .

Demeter ~iárta
(LMP)
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